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Protokoll styremøte  

INNLANDET GYMNASTIKK- OG TURNKRETS 2023 

 
 

Møtenummer:  3 - 2023 

Sted:   Teams 

Dato:   Tirsdag 18.april 2023 

Tid:   Kl. 19 – 21.50 

Til stede:  Gry Høgberg, Josefine Andreassen, Silje Bjørgeengen, Siv Leirvik-Engevik, Jeanette 

Wangerud, Christine Hegstad (frem til 20), Anne Lene Strand Alme, Johanna 

Brandsegg, Hedvig Selnes, Karoline Bergseth, Håkon Eggen og Anne-Kristin Sollid fra 

administrasjonen.  

Forfall:   Tage Nilsen 

    

Sak Saksinnhold Ansvar 

14-23 Referater og infosaker 

a) Referat fra Styremøte 2 – 23 ble godkjent uten merknader.   

b) Velkommen og presentasjonsrunde 

 

 

 

15-23 Evaluering av kretstinget 

Det ble en gjennomgang av det som kom frem/ble diskutert i gruppene 

under tinget. 

Jeanette: bredde/barnekretsturnstevnet 

- Viktig at alle er med, at ingen blir stående og vente 

- En øst/vest-inndeling kan være mest aktuell for fremtiden 

- Det er opp til arrangør om det blir 1 eller 2 dager 

- Informasjon om ny oppfølging av deltakermedaljer 

- Diskusjon rundt felles stevneprogram – lær på stedet 

- Nye rutiner for lagsskilt: hvert lag får tildelt sitt nye på stevnet i 

2023, som de oppbevarer selv. 

- Nye kriterier for synsekonkurransen – endringer fra 2023 

- Mulighet for å søke om midler fra kretsen  

Siv: turn  

- Dommerutfordringer 

- Viktig med fellesskap mellom lagene. Ikke bare kretslag, men ønske 

om felles samlinger 

Josefine/Silje/Unn Silje: tropp, RG og gymhjul 

- Utstyr 

- Aktivitet/samlinger 

- Hvordan få til erfaringsutveksling 

Anne Lene/Anne-Kristin: økonomi og tilskuddsordninger 

- Evaluering av dagens tilskuddsordninger 

- Ønske om støtte til kurs 

- Ønske om støtte til klubbsamarbeid med fokus på 

kompetanseheving 

- Støtte til nasjonal konkurransedeltakelse 

- Konkurranselisensordningen  

Det kom frem et ønske om at en ved neste ting har program fredagen, for å 

få med flere av klubbene begge dager. Ellers var en godt fornøyd med 

tinget og innholdet. Styre og utvalg fikk presentert seg på en fin måte.  

 

 

 

Jeanette og Siv 

sender sine 

notater fra 

gruppearbeidet til 

kretsen.  

16-23 Styreinstruks 

Gjeldende instruksen var sendt var sendt ut i forkant av møtet. Det ble ikke 

gjort noen endringer. Alle må lese gjennom og gjøre seg kjent med denne. 

Er det noen som har innspill, så må de formidle disse.  

 

Alle 
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Gry pekte på endringen i styresammensetningen som ble vedtatt på tinget. 

Det ble presisert at det er et sterkt ønske at alle tingvalgte utvalgsledere 

deltar på styremøtene. 

17-23 Utvalgsmedlemmer framover – Hvem fortsetter/behov for nye?  

De utvalgslederne som ble valgt på tinget, følger opp tidligere 

utvalgsmedlemmer og lager et oppsett til neste møte, som viser hvem som 

er med videre. Antall medlemmer er valgfritt etter utvalgenes behov. Nye 

medlemmer kan forespørres. Siv og Jeanette fortsetter i turn og bredde, 

selv om de ikke lenger er ledere. Utdanningsutvalget er på plass, alle 

fortsetter videre. Ronny Sørengen går inn som leder i anlegg og utstyr. Han 

forespør tidligere medlem om å fortsette. Josefine følger opp komiteen for 

Opplandspokalen. Jeanette følger opp hederskomiteen.  

Utvalgsledere, 

Ronny, Jeanette, 

Josefine. 

18-23 Arrangement som ikke hadde søkere til tildelingen på tinget 

Følgende arrangement mangler arrangør etter tildelinger på tinget: 

- KM tropp og gymhjul 2023 og 2023: Josefine og Silje spør Rena om 

de kan ta KM 2023, da de søkte 2024. Dersom de kan det, blir 

Hamar tildelt KM i 2024. De var søker sammen med Rena for 2024. 

Utvalgene følger opp saken før neste styremøte.  

- Barnekretsturnstevnet 2024 og 2025: Rena er tildelt for tidligere 

Hedmark i 2024. Vi mangler arrangør for tidligere Oppland i 2024. 

Vestre Slidre er tildelt for tidligere Oppland i 2025. Vi mangler for 

tidligere Hedmark i 2025. Breddeutvalget følger opp de tildelte 

arrangører og hører om det er aktuelt for de å arrangere for hele 

kretsen det året de er tildelt BKTS. Vi anslår da et deltakerantall fra 

1200 – 1500. Det er ønskelig med en avklaring før årets BKTS.  

 

 

Josefine/Silje 

 

 

 

Karoline 

19-23 Tilskuddssøknad IIK 

Utlysningen av årets tilskudd er kommet, og lå som vedlegg i 

saksdokumentene. Fristen for å søke er 15.mai. Følgende sitter i en 

arbeidsgruppe som ser på søknaden: Gry, Silje, Karoline, Hedvig og Anne-

Kristin. Alle utvalg har ansvar for å spille inn forslag til søkergrunnlag i form 

av aktuelle tiltak/arrangement. Arbeidsgruppen har møte 2.mai. Innspill 

må komme før dette.  

 

Alle 

20-23 Oppdatering av tilskuddsordningene til IGKT 

En ønsker å utvide dagens ordning til også å omfatte: 

- Støtte til arrangement der flere klubber er invitert, uten at det er 

kretsarrangement. Fokusområder: fellesskap, aktivitet og 

kompetanseheving. 

- Støtte til deltakelse på kurs som ikke arrangeres i kretsen.  

Anne-Kristin utarbeider et redigert forslag til neste styremøte.  

 

Anne-Kristin 

21-23 Barnekretsturnstevnet 2023 

- Det kom frem noen spørsmål rundt gymhjul og deres deltakelse. 

Dette skal det være tatt høyde for.  

- Anne-Kristin sender e-postadresser til alle klubben i kretsen, til 

Jeanette, for utsendelse av lister som viser tellende stevner for 

gymnastene. Dette sendes ut sammen med informasjon om den 

nye ordningen, der klubbene overtar registeringsansvaret selv.  

- Det er kommet en forespørsel fra årets arrangør, Hamar, om 

kretsen kan spandere kretsandelen på kr. 40, som en 

jubileumsgave til deltakerne. Arrangør vil lage en bursdagsfest for 

disse. Kretsen vil da ikke fakturere arrangør for kretsandel i 

etterkant. Forespørselen ble innvilge. Det må kommer frem under 

arrangementet at dette er et bidrag fra kretsen til deltakerne. Gry gir 

Hamar tilbakemelding.  

- Annen forespørsel om bidrag til Ukraina må utdypes før 

tilbakemelding gis.  

 

Gry/Karoline/ 

Jeanette/ 

Anne-Kristin/ 

Josefine  
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- Breddeutvalget og Gry står for klubbmøtet under stevnet.  

- Det bestilles inn navneskilt til alle klubbene i kretsen. Disse deles ut 

til klubbene under stevnet på Hamar. Klubbene får da ansvar for 

videre oppbevaring av disse. Josefine sjekker pristilbud på skilt hos 

aktuell lokal leverandør, og kommer tilbake med tilbud.  

22-23 Evaluering av Opplandspokalen 2023 

Det er kommet noen tilbakemeldinger til kretsen. Disse er sendt til 

komiteen. De første tilbakemeldingene viser at mange er fornøyde. Det blir 

likevel store endringer til neste år. Premieutdelingen tar lang tid, uten at en 

umiddelbar ser hvordan en kan endre dette. Tidsplanen holdt fint. 

Det utbetales ikke honorar til de frivillige i 2023. Videre arbeid med å 

avslutte det finansielle rundt årets arrangement gjøres i dialog med 

komiteen. Komiteen sender oppsummering av sin evaluering til styret etter 

at den er ferdig. 

 

Josefine/Silje/ 

Anne-Kristin/ 

Anne Lene 

23-23 Kommende: 

- Arrangement 

Turn: Cup 2, og også er KM, arrangeres 14.mai. Turn ønsker å 

arrangere samlinger. Siv kan erfaringsutveksle med ny leder.  

Bredde: Para og bredde samarbeider om å få til en samling.  

Para: De deltar på årets BKTS 

Gymhjul: Det skal arrangeres forbundsdommerkurs, med 3 deltakere 

fra kretsen.  

Tropp: En jobber for å få til en guttesamling før sommerferien. 

- Kurs 

Det skal arrangeres trener 2 basis på Hamar i vår. Det jobbes med 

høstens kursplan. Utvalget ønsker innspill. Det er kommet lite innspill 

fra klubbene. De som har spilt inn ønsker prioriteres. En planlegger å 

legge flere kurs (sikringskurs og medtrener/IGS/gymlek) til samme 

helg. Utover dette vil en arrangere medtrenerkurs lokalt. Det jobbes 

også med planer om en egen kurshelg til høsten. Vi ser på høstens 

kurspriser på neste styremøte. 

 

 

Hedvig/Karoline/ 

Johanna/Silje/ 

Josefine 

 

 

 

 

 

 

Johanna 

24-23 Datoer for styremøter våren 23 

Vårens styremøter blir: 

- Torsdag 11.mai 

- Tirdag 13. juni 

Begge blir på Teams med møtestart 19.  

Gry og Anne-Kristin utarbeider en møteplan for høsten. (Onsdag ser ut til å 

være den beste dagen før møter videre.) 

 

Alle  

25-23 Eventuelt 

Ingen saker ble meldt inn under eventuelt.  

 

 

 

Ref.: Anne-Kristin Sollid, 

Organisasjonskonsulent NGTF 


